
1 

 

Gmina Zaniemyśl. Sesja Rady Gminy 

RO.0002.41.2022 

Protokół nr XLI/2022  

XLI Sesja Rady Gminy w dniu 28 lutego 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 28 lutego 2022 r. o godz. 16:00, a zakończono o 

godz. 18:25 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Alina Frąckowiak 

3. Katarzyna Gomułkiewicz 

4. Tomasz Grabowski 

5. Jerzy Grześkowiak 

6. Jolanta Jóźwiak 

7. Kamila Kołacka 

8. Paweł Kurpik 

9. Zbigniew Łyszczarz 

10. Michał Maliński 

11. Michał Marciniak 

12. Ewaryst Pankowski 

13. Marek Stroiwąs 

14. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni: 

1. Bartłomiej Mieloch 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Justyna Dąbrowska, Wójt Gminy Zaniemyśl 

2. Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

3. Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska, Radca Prawny 

4. Przemysław Łukaszyk, Kierownik Referatu Infrastruktury 

5. Marcin Kropiński, Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

6. Edyta Jankowska, Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

7. Beata Świt, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Śnieciskach 
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8. Monika Tomczak-Zys, Dyrektor Przedszkola Samorządowego 

9. Sołtysi Sołectw (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, proszę Państwa o zajmowanie miejsc, Dzień dobry 

Państwu otwieram 41 sesję Rady Gminy Zaniemyśl, na wstępie bardzo serdecznie witam Państwa 

Radnych, Panie i Panów Radnych, witam Wójt Gminy Zaniemyśl Panią Justynę Dąbrowską, witam 

Sekretarz Gminy Zaniemyśl Panią Danutę Sobkowiak, witam Panią Radcę Prawną Aleksandrę 

Kupczyk-Zajączkowską, witam Panią Skarbnik, Panią Agnieszkę Scheffler, witam Państwa Sołtysów, 

Panie i Panów Sołtysów, witam kierowników jednostek organizacyjnych, witam dyrektorów szkół i 

przedszkoli, witam także serdecznie Państwa mieszkańców naszej gminy Zaniemyśl oglądających 

obrady naszej sesji na kanale YouTube, przedstawię teraz porządek obrad, 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 29 listopada 2021 r. 

4. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 27 grudnia 2021 r. 

5. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Zaniemyśl uczestniczących w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach; 

2) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Zaniemyśl; 

3) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Łęknie, w rejonie ulicy Magazynowej, obręb 

geodezyjny Łękno, gmina Zaniemyśl; 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów położonych przy drodze wojewódzkiej nr 432, w miejscowościach 

Brzostek, Śnieciska i Płaczki, gmina Zaniemyśl; 

5) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego; 
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6) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę i zawarcie przez Wójta Gminy 

Zaniemyśl kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości rolnej, stanowiącej własność Gminy 

Zaniemyśl; 

7) w sprawie wystąpienia do Sejmiku Województwa Wielkopolskiego z wnioskiem                                 

o utworzenie na terenie gminy Zaniemyśl obszaru chronionego krajobrazu pod nazwą 

„Zaniemyski Obszar Chronionego Krajobrazu”; 

8) w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych sołtysom 

Gminy Zaniemyśl; 

9) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022; 

10) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 

11) w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 

publicznego w ramach inicjatyw lokalnych. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, Drodzy Państwo chciałem zawnioskować o 

dodanie jednego punktu naszych obrad, wprowadzenia go do porządku obrad, to jest 

Oświadczenia Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie wyrażenia solidarności z narodem ukraińskim, 

proszę teraz o przegłosowanie, kto jest za tym, aby wprowadzić to oświadczenie do porządku 

obrad, dobrze, dziękuję bardzo 

Głosowano w sprawie: 

zmiany porządku obrad, tj. wprowadzenie do porządku obrad Oświadczenia w sprawie wyrażenia 

solidarności z narodem ukraińskim.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

dziękuję stwierdzam, że oświadczenie zostanie wprowadzone do porządku obrad, pozwolę teraz 

sobie przeczytać porządek obrad z oświadczeniem 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 29 listopada 2021 r. 

4. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 27 grudnia 2021 r. 

5. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Oświadczenie Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie wyrażenia solidarności z narodem ukraińskim 

9. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Zaniemyśl uczestniczących w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach; 

2) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Zaniemyśl; 

3) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Łęknie, w rejonie ulicy Magazynowej, obręb 

geodezyjny Łękno, gmina Zaniemyśl; 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów położonych przy drodze wojewódzkiej nr 432, w miejscowościach 

Brzostek, Śnieciska i Płaczki, gmina Zaniemyśl; 

5) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego; 

6) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę i zawarcie przez Wójta Gminy 

Zaniemyśl kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości rolnej, stanowiącej własność Gminy 

Zaniemyśl; 

7) w sprawie wystąpienia do Sejmiku Województwa Wielkopolskiego z wnioskiem                                 

o utworzenie na terenie gminy Zaniemyśl obszaru chronionego krajobrazu pod nazwą 

„Zaniemyski Obszar Chronionego Krajobrazu”; 

8) w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych sołtysom 

Gminy Zaniemyśl; 

9) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022; 

10) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 
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11) w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 

publicznego w ramach inicjatyw lokalnych. 

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zamknięcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że na podstawie listy obecności, 

Radnych obecnych na sali w obradach uczestniczy 13 Radnych, co stanowi liczbę wystarczającą do 

podejmowania prawomocnych uchwał 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 29 listopada 2021 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do 

protokołu 39 sesji Rady Gminy Zaniemyśl, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z 

protokołem, nie widzę, w takim razie poproszę o podłączenie głosowania 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 29 listopada 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że protokół został przyjęty 

4. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 27 grudnia 2021 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy ktoś z Państwa ma uwagi do protokołu, nie 

widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z protokołem, też nie widzę, w takim razie 

poproszę o głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XL sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 27 grudnia 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że protokół z 40 sesji Rady Gminy Zaniemyśl został przyjęty 

5. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Wójt Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni 

Państwo, ostatni raz mieliśmy możliwość spotkania się 27 grudnia, minęły już dwa miesiące i może 

najpierw zacznę od takiej statystyki gminnej, tak jak co roku jak zamknął się dla naszej gminy rok 

2021, stan ludności w gminie Zaniemyśl wyniósł na dzień 31 grudnia 2021 roku ogółem 6668 

mieszkańców, w tym Zaniemyśl 2462, a pozostałe wsie 4206 osób, w 2020 roku stan ludności 

wynosił ogółem 6697 osób, a w 2019 - 6719 osób, w 2021 roku zamieszkiwało o 29 osób mniej w 

gminie niż w 2020 roku, mieszkańcy poszczególnych wsi to Bożydar 91 osób, Brzostek 68, Czarnotki 

226, Dębice 35, Dobroczyn 24, Doliwiec Leśny 32, Jaszkowo 230, Jeziory Małe 325, Jeziory Wielkie 

344, Kępa Mała 63, Kępa Wielka 57, Luboniec 81, Lubonieczek 392, Łękno 571, Majdany 28, Mądre 

50, Pigłowice 230, Płaczki 44, Polesie 90, Polwica 222, Polwica Huby 25, Potachy 28, Śnieciska 438, 

Winna 64, Wyszakowo 50, Wyszakowskie Huby 31, Zaniemyśl 2462 i Zwola 367 osób, podział 

ludności na mężczyzn i kobiety, mężczyźni 3243, kobiety 3425, kobiet jest więcej o 182 Panie, w 

naszej gminie żyją 34 osoby, które mają ukończone 90 i powyżej 90 lat, najstarsze roczniki to 1921, 

dwie osoby, kwalifikacja wojskowa, mężczyźni podlegający obowiązkowi zgłoszenia się do 

kwalifikacji wojskowej udają się raz w roku do Środy Wielkopolskiej do Powiatowej Komisji 

Lekarskiej celem orzeczenia kategorii zdrowia i z mocy ustawy przeniesienia do rezerwy, we 

wrześniu 2021 roku wstawiło się z naszej gminy 33 mężczyzn rocznika 2001 i 28 mężczyzn z 

rocznika 2002, dowody osobiste, Urząd Gminy w Zaniemyślu, Referat Spraw Obywatelskich przyjął 

504 wnioski na dowody osobiste i tyle samo wydał dowodów osobistych w 2021 roku, ważność 

dowodów osobistych to 10 lat, Urząd Gminy w Zaniemyślu prosi o zwrócenie uwagi na datę 

wydania dowodów osobistych, czas oczekiwania na dowód osobisty to około 3 tygodni od dnia 

złożenia wniosku, Urząd Stanu Cywilnego, w 2021 roku urodziło się 70 dzieci to jest o czwórkę 

dzieci więcej niż 2020 roku, aktów małżeńskich w tutejszym USC sporządzono 70 a w 2020 roku 62, 

w Urzędzie Stanu Cywilnego udzielono 23 śluby cywilne w tym 1 ślub poza lokalem Urzędu Stanu 

Cywilnego, pozostałe śluby to śluby konkordatowe zawarte w kościołach znajdujących się na 



7 

 

terenie naszej gminy, to jest Zaniemyśla, Śniecisk i Mądrych, w 2021 roku ogółem w gminie 

Zaniemyśl zmarło 91 osób, to jest o 13 osób więcej niż w 2020 roku, mamy ujemny przyrost 

naturalny, bo jeżeli 90 umarło, 70 się urodziło to niezbyt pozytywna perspektywa dla gminy, w 

Urzędzie Gminy, w biurze Ewidencji Ludności zameldowano na pobyt czasowy w 2021 roku 124 

cudzoziemców, w tym z Ukrainy, Białorusi i Gruzji, i nadano numer PESEL 137 cudzoziemcom, teraz 

nowy Wydział, Wydział Organizacyjny, na podstawie zarządzenia nr 352 z dnia 14 grudnia 2021 

roku, w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy Zaniemyśl Wójt Gminy Zaniemyśl 

wprowadziła zmiany w organizacji i funkcjonowaniu Urzędu Gminy Zaniemyśl, na podstawie wyżej 

wymienionego zarządzania ustalono nową strukturę organizacyjną likwidując samodzielne 

stanowiska pracy, wprowadzono podział na referaty, dokonano jednoznacznego podziału zadań 

wskazując konkretne komórki organizacyjne odpowiedzialne za realizację poszczególnych zadań, w 

strukturze organizacyjnej pojawił się między innymi Referat Organizacyjny, który ma zapewnić 

Sekretarzowi Gminy wsparcie operacyjne, Sekretarz bowiem jest odpowiedzialny za zapewnienie, 

prowadzenie przez Urząd spraw wynikających z zadań organów gminy i organizacji Urzędu oraz za 

nadzór nad działalnością komórek organizacyjnych Urzędu w zakresie mu powierzonym, Referat 

Organizacyjny jest odpowiedzialny między innymi za koordynowanie spraw wymagających 

zaangażowania więcej niż jednej komórki organizacyjnej, przygotowanie projektów strategii i 

procedur pod nadzorem i we współpracy z Sekretarzem Gminy i teraz zgodnie z Państwa wolą 

sprawy kadrowe, z dniem 11 stycznia 2022 roku w drodze awansu wewnętrznego na stanowisko 

Sekretarza Gminy Zaniemyśl została powołana Pani Danuta Sobkowiak, niezastąpiona osoba w 

Urzędzie Gminy, jedna z najdłużej tutaj pracujących, znająca Urząd od poszewki i niosąca, 

zwłaszcza mnie, bardzo duże wsparcie merytoryczne, bardzo dziękuję Pani Sekretarz i liczę na 

dobrą i owocną współpracę 

Sekretarz Gminy Danuta Sobkowiak, tak myślę, że nasza współpraca będzie się układała dobrze, 

rzeczywiście znam Urząd Gminy, mieszkam tu od urodzenia, w Zaniemyślu, teraz mieszkam trochę 

dalej ale cały czas Gmina Zaniemyśl, tak, że myślę, że i współpraca, i pomoc dla Urzędu, dla 

mieszkańców będzie jak najbardziej, będę pomagała i współpracowała, z Państwem Radnymi, i z 

Państwa Sołtysami, po prostu będę chciała bardzo dużo zrobić dla Gminy jeszcze zrobić, dziękuję 

bardzo 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, z dniem 10 stycznia 2022 roku została zatrudniona na stanowisko 

Kierownika Referatu Organizacyjnego Pani Kinga Boguła, jest to prawnik, radca prawny z 

kilkunastoletnim doświadczeniem w administracji rządowej, mam nadzieję, Pani Kinga, jest tutaj 

na sali to jest nasz nowy pracownik Kierownik Referatu Organizacyjnego, z dniem 1 stycznia 2022 
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roku w wyniku przeprowadzonego naboru zatrudniono w Referacie Inwestycyjnym i Gospodarki 

Komunalnej na stanowisku do spraw Gospodarki Komunalnej Panią Paulinę Kurnatowską, 

wcześniej pracownik był zatrudniony w Urzędzie w ramach robót publicznych, nie wiem czy Pani 

Paulina jest tutaj z nami, nie, dobrze, i teraz z dniem 1 stycznia 2022 roku została zatrudniona na 

stanowisku pomocniczym osoba do Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej pracownik ten 

jest odpowiedzialny za porządek na terenie i w pobliżu Urzędu oraz w miejscach, za które 

bezpośrednio odpowiada Urząd, pracownik ten wykonuje drobne prace remontowe, naprawcze 

oraz dba o zieleń w okolicy Urzędu, czyli to jest tak zwana nasza złota rączka, z dniem 3 stycznia 

2022 roku została zatrudniona na stanowisku pomocniczym osoba do Referatu Gospodarki 

Nieruchomości i Rolnictwa, pracownik ten jest odpowiedzialny za zapewnienie wsparcia 

pracownikom Referatu, dnia 18 lutego został ogłoszony nabór na stanowisko urzędnicze do spraw 

Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Zabytków do Referatu Gospodarki Nieruchomościami i 

Rolnictwa, termin składania dokumentów upływa 4 marca, promocja i współpraca z organizacjami 

pozarządowymi, rozstrzygnięty został konkurs w zakresie upowszechniania kultury fizycznej wśród 

mieszkańców gminy Zaniemyśl, zarządzenie nr 383 Wójta Gminy Zaniemyśl z dnia 26 stycznia 2022 

roku ogłoszone zostały podmioty, które otrzymały dotacje na zadania przedstawione w złożonych 

ofertach, Klub Sportowy Kłos Zaniemyśl w sekcji piłka nożna 123 tysiące złotych, Klub Sportowy 

Tiger Zaniemyśl w sekcji karate 30 tysięcy złotych, szkółka piłkarska GOL w sekcji piłka nożna 3 

tysiące złotych, Klub sportowy Kłos Zaniemyśl w sekcji boks 3 tysiące złotych, Koło Gospodyń 

Wiejskich w Lubonieczku w sekcji fitness 2 tysiące złotych, Referat Finansowy, w okresie między 

sesjami zostały wydane 3 zarządzenia zmieniające budżet, z dnia 17 stycznia 2022 roku, w którym 

dokonano przeniesień wydatków między rozdziałami i paragrafami, rozdysponowano w kwocie 

5000 zł rezerwę celową na realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego, środki te 

przeznaczono między innymi na zakup ozonatora do dezynfekcji i sterylizacji powierzchni oraz 

powietrza, kwotę 4700 zł na aktualizacji programu ochrony środowiska na lata 2023-2026 wraz z 

prognozą oddziaływania na środowisko, kwotę 10000 zł na opłacenie ogrzewania gazowego w 

świetlicach wiejskich, z dnia 31 stycznia 2022 roku, w którym dokonano przeniesień wydatków 

między rozdziałami i paragrafami kwotę 15000 zł przeznaczono na zwiększenie wydatków na 

szkolenia pracowników Urzędu Gminy związane z wdrożeniem zintegrowanego systemu 

teleinformatycznego e-urząd, dodatkowo Wojewoda Wielkopolski poinformował o zwiększeniu 

planu dotacji celowej o kwotę 150 zł na wypłatę zryczałtowanych dodatków energetycznych dla 

odbiorców wrażliwych energii elektrycznej oraz na koszty obsługi tego zadania, z dnia 10 lutego 

2022 roku, w którym dokonano przeniesień wydatków między rozdziałami i paragrafami 
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zmniejszono o kwotę 15000 zł środki rezerwy ogólnej, przeniesiono kwotę 7000 zł zwiększając 

jednocześnie plan wydatków o kwotę 15000 zł na opłacanie ogrzewania gazowego i zużycia energii 

elektrycznej w świetlicach wiejskich, informacja w zakresie rolnictwa, gospodarki gruntami i 

ochrony przyrody, w dniu 21 lutego zakończyły się konsultacje społeczne w czterech wsiach na 

terenie gminy Zaniemyśl w celu poznania opinii ich mieszkańców dotyczącej wyodrębnienia 

czterech nowych wsi, Dębic będących obecnie częścią Kępy Małej, Doliwca Leśnego będącego 

obecnie częścią Jezior Małych, Wyszakowskich Hub będących obecnie częścią Wyszakowa i Polwicy 

Huby będącej obecnie częścią Polwicy, mieszkańcy tych wsi jednoznacznie opowiedzieli się za 

utworzeniem nowych wsi, sprawozdanie z tego, dokładne sprawozdanie z przeprowadzonych 

konsultacji możecie Państwo znaleźć na stronie internetowej Gminy Zaniemyśl, od 1 do 28 lutego 

Urząd Gminy Zaniemyśl przyjmował wnioski o zwrot podatku akcyzowego producentom rolnym 

posiadającym grunty rolne na terenie gminy Zaniemyśl, decyzje będą wysyłane do producentów w 

terminie do 30 dni od dnia złożenia wniosku, maksymalnie do dnia 30 marca, w okresie 

międzysesyjnym w Referacie trwały prace dotyczące przygotowania uchwały dotyczącej 

zaniemyskiego obszaru chronionego krajobrazu i użytku ekologicznego Łąki Lubonieckie, w 

przypadku pierwszego projektu przygotowano stosowną uchwałę na dzisiejsze posiedzenie Rady 

Gminy, drugi projekt został zaniechany po pracach w Komisji, w okresie międzysesyjnym 

przeprowadzono prace pielęgnacyjne przy drzewach rosnących na Placu Berwińskiego i 

dokończono pracę przy ulicy Raczyńskiego w Zaniemyślu, wykonano na wielu drzewach przycięcia 

gałęzi likwidujące ekspansywnego pasożyta jemiołę i może jeszcze też ważna taka informacja, w 

dniu 31 stycznia została zawarta umowa między gminą Zaniemyśl a dotychczasowym dzierżawcą 

Wyspy Edwarda, umowa została zawarta zgodnie z uchwałą Rady Gminy, będzie ona trwała do 31 

grudnia 2023 roku i jeżeli chodzi o sezon, i otwarcie tej wyspy to chciałabym tutaj powiedzieć, że 

to otwarcie będzie podobnie jak w ubiegłych latach czyli strony umowy zgodnie ustalają, że wyspa 

Edwarda Raczyńskiego w Zaniemyślu będzie czynna minimum w okresie od 1 marca do 31 maja 

oraz od 1 października do 3 listopada w godzinach od 10:00 do 16:00, w okresie od 1 czerwca do 

30 września w godzinach od 10:00 do 20:00, w okresie od 1 grudnia do 20 lutego wyspa Edwarda 

Raczyńskiego będzie nieczynna, to są, to są minimalne godziny, tak, nie maksymalne tylko 

minimum tak, że tak zostało to sformułowane, kolejny Referat, Referat Inwestycji i Gospodarki 

Komunalnej, trwają procedury przetargowe związane z zadaniem budowa ulicy Morelowej i 

Wiśniowej w Łęknie, inwestycja będzie realizowana z Programu Polski Ład, ogłoszono przetarg na 

odbiór i transport odpadów z terenu gminy Zaniemyśl, ten przetarg ma obejmować do końca tego 

roku, w dniu 10 lutego podpisano umowę na wdrożenie systemu e-urząd oraz EZD na kwotę 
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109.980,45 zł brutto z firmą e-instytucja.pl, zlecono wykonanie dokumentacji na opracowanie 

projektu budowlanego świetlicy wiejskiej w Jeziorach Wielkich, wartość umowy to 28290 zł brutto, 

dokumentację opracowuje firma PL Projekty, Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Czarnotki, 

dostarczono elementy pomostu dla zadania rozbudowa pomostu na plaży w miejscowości Jeziory 

Wielkie, w najbliższym czasie prace montażowe będą zlecone naszej spółce komunalnej, wartość 

inwestycji to 16085,04 zł brutto, to jest wartość pomostów bez usługi montażu, podpisano umowy 

na okresowe kontrole budynków mienia komunalnego, na przeglądy elektryczne za kwotę 1476 zł 

brutto, przeglądy stanów budynków na kwotę 1080 zł brutto i przeglądy placów zabaw na kwotę 

1008 zł brutto, rozstrzygnięto procedurę przetargową na zadanie wykonanie projektu 

budowlanego budowy drogi w miejscowości Polwica za 30000 zł brutto i biuro projektowe Sigma 

Krzysztof Berliński z Pleszewa, zlecono montaż drzwi do serwerowni za kwotę 5996,25 zł, usługę 

wykonuje firma Prodoors Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Jeziory Wielkie, podpisano 

umowę na dostawę i montaż lamp solarnych na terenie gminy Zaniemyśl za kwotę 20664 zł brutto, 

są to trzy lampy z funduszu sołeckiego, jest to firma Petra Energy Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością, podpisano umowę na zadanie rozbudowa oświetlenia ulicznego w Łęknie, 

rejon ulicy Spacerowej na kwotę 35055 zł brutto, wykonywać to będzie firma Energosieć Spółka 

cywilna, podpisano umowę na zadanie remont oświetlenia parkowego w miejscowości Łękno za 

kwotę 51660 zł brutto ta realizacja również jest również firmy Energosieć Spółka cywilna, 

podpisano również umowę na zadanie budowę oświetlenia ulicznego w miejscowości Zwola ulica 

Nasza i Konwaliowa za kwotę 72570 zł brutto, również firma Energosieci Spółka cywilna wygrała, 

złożyła najlepszą ofertę, w związku z rosnącymi cenami gazu gmina złożyła do PGNiG oświadczenie 

odbiorcy paliw gazowych o przeznaczeniu paliwa gazowego dla budynku Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Zaniemyślu, było też również dopisane i również dla Ośrodka Kultury w Zaniemyślu, 

niestety dla Ośrodka Kultury w Zaniemyślu nie możemy starać się o zwrot dlatego, że Ośrodek 

Kultury ma jedno wspólne ogrzewanie z gminą Zaniemyśl, nie jest odrębnym odbiorcą, nie ma 

odrębnego licznika w związku z tym niestety nie możemy tutaj zwrócić się o zmniejszanie tych tutaj 

kwot, odbiorcy, którzy mogą ubiegać się o zwolnienie wskazani są w ustawie z dnia 26 stycznia 

2022 roku o szczególnych rozwiązaniach służących ochronie odbiorców paliw gazowych w związku 

z sytuacją na rynku gazu, przypominamy mieszkańcom o konieczności złożenia deklaracji 

dotyczącej źródeł ciepła i spalania paliw, złożenie deklaracji jest obowiązkowe, deklaracje należy 

złożyć najpóźniej do 30 czerwca bieżącego roku, jeszcze tylko tutaj dodam, ale wiem, że to również 

jest informacjach Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, że w dodatkach osłonowych jeżeli 

ktoś złożył już deklarację również może uzyskać wyższą kwotę tego dofinansowania, Wojewoda 
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Wielkopolski poinformował, że zostało wszczęte postępowanie administracyjne w sprawie 

udzielenia pozwolenia na budowę strategicznych inwestycji w zakresie sieci przesyłowej 

polegającej na budowie drugiego toru napowietrznej linii elektroenergetycznej 400 kV relacji 

Ostrów-Kromolice w ramach zadania inwestycyjnego pod nazwą podwieszenie drugiego toru 400 

kV na linii Ostrów-Kromolice wraz z rozbudową stacji 400/110 kV Ostrów i stacji 100/110 kV 

Kromolice, zlokalizowano na nieruchomości lub ich częściach w gminie Zaniemyśl w miejscowości 

Pigłowice, Płaczki, Wyszakowo, szczegółowe informacje o działkach objętych inwestycjom podane 

są na stronie Urzędu Gminy Zaniemyśl, w ramach Programu Czyste Powietrze od 1 stycznia 2022 

roku złożono cztery wnioski, z dniem 25 stycznia 2022 roku zmieniły się zasady Programu, zmianie 

uległy kryteria dochodowe oraz nie można otrzymać dotacji na kotły spalające węgiel, 25 lutego 

złożono wniosek o dofinansowanie z Programu Cyfrowa Gmina na kwotę 166805,01 zł brutto, 

złożyliśmy już również wnioski do Polskiego Ładu, powiem Państwu, myślę, że Państwo Radni 

wiedzą na co zostały złożone ale dla pozostałych mieszkańców przeczytam na co zostały złożone 

wnioski do Polskiego Ładu, pierwsza inwestycja to budowa oczyszczalni ścieków w miejscowości 

Jeziory Małe, obręb Łękno, gmina Zaniemyśl, jest to inwestycja, którą planujemy na około 30 

milionów zł, kolejna inwestycja to zagospodarowanie przestrzeni publicznej poprzez rewitalizację 

miejsca do kąpieli nad jeziorem Raczyńskim w Zaniemyślu wraz z infrastrukturą i tutaj mamy kwotę 

4 miliony 800, kolejna inwestycja, to inwestycja pod nazwą budowa Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych w miejscowości Jeziory Małe czyli nasz PSZOK, inwestycja najmniejsza trzy 

i pół miliona złotych, jeżeli chodzi o pierwszy nabór z Programu Polskiego Ładu tego, emisji dla 

obszarów popegeerowskich to pierwsza inwestycja to jest budowa świetlicy wiejskiej wraz z 

infrastrukturą techniczną w miejscowości Jeziory Wielkie, jest to inwestycja przewidywana na 

około 720 tys. zł i teraz ostatnia inwestycja, która jest przez nas zaplanowana to budowa 

infrastruktury sportowej na terenie działki nr 187/91 w miejscowości Łękno, obręb Łękno, gmina 

Zaniemyśl, z tymi dwoma popegeerowskimi wnioskami do Polskiego Ładu był taki problem, że, 

znaczy może nie problem on miał obejmować obszary, na których faktycznie były jednostki PGR-u i 

Łękno, Jeziory Małe w naszym wypadku Polwica, Czarnotki, Jaszkowo, Luboniec no i Jeziory 

Wielkie, tak, jedna jest w Jeziorach Wielkich, druga będzie w Łęknie, tutaj chciałabym żebyśmy 

spojrzeli na taką aranżacje, która została zrobiona w momencie kiedy podchodziliśmy do tematu 

Skateparku w Zaniemyślu i ten wniosek, który został złożony jest na część, kolejną część tego 

kompleksu sportowego i też troszeczkę to łączy się, ta dzisiejsza prezentacja będzie się łączyła z 

tym miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Łękno ponieważ 

następna część, ta trzecia część kompleksu sportowego, o którym mówimy w tej chwili jest 
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zagospodarowana pod działalność gospodarczą, a wywołany miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego ma na celu, to aby ta część gospodarcza była terenem rekreacyjnym tak, żeby ten 

kompleks został w całości zamknięty, bardzo proszę, FILM-PREZENTACJA 'AKTYWNY ZANIEMYŚL', 

czas nagrania 00:36:41 do 00:38:42, może tylko przypomnę, że na Skatepark złożyliśmy wniosek do 

Lidera Zielonej Wielkopolski, wniosek został bardzo dobrze oceniony w tej chwili trwa procedura w 

Urzędzie Marszałkowskim tego kiedy podpiszemy umowę wtedy będziemy realizować tą 

inwestycję, do Polskiego Ładu złożyliśmy wniosek o budowę dwóch kortów tenisowych ze sztuczną 

nawierzchnią, boisko do squasha wraz z podbudową i wyposażeniem, wygrodzeniem oraz 

oświetleniem tej strefy treningowej Workoutu oraz obiektów tych takich można powiedzieć małej 

infrastruktury, tych kontenerów z wyposażeniem dla obsługi tej inwestycji, dobrze kolejna 

informacja tym razem już informacja dotycząca Centrum Usług Wspólnych czyli Oświaty, 

zarządzeniem nr 392 z dnia 22 lutego ogłoszono konkurs na stanowiska dyrektorów, Szkoły 

Podstawowej im. Ryszarda Wincentego Berwińskiego w Zaniemyślu i Przedszkola Samorządowego 

Kolorowy Świat w Zaniemyślu, oferty można składać do 11 marca 2022 roku w biurze podawczym 

Urzędu Gminy Zaniemyśl, pocztą tradycyjną lub korzystając z elektronicznej skrzynki podawczej, 

szkoły i przedszkole, dla których organem prowadzącym jest gmina Zaniemyśl złożyło oświadczenie 

odbiorców paliw gazowych o przeznaczeniu paliwa gazowego w celu skorzystaj szczególnych 

rozwiązań w związku z sytuacją na rynku gazowym, w ramach programu Laboratoria Przyszłości do 

szkół, dla których organem prowadzącym jest gmina Zaniemyśl sukcesywnie dostarczany jest 

zamówiony sprzęt, Centrum Projektów Polska Cyfrowa zaakceptowała wniosek Gminy Zaniemyśl w 

ramach konkursu Wsparcie dzieci z rodzin popegeerowskich w Rozwoju Cyfrowym Granty PPGR, 

obecnie jesteśmy na etapie podpisywania umowy, dokładnie dzisiaj podpisałam umowę, zostały 

zakwalifikowane 252 wnioski, dofinansowanie to 636 300, wiem, że rodzice dopytywali się co 

dalej, dalej właśnie umowa a następnie już procedury przetargowe dotyczące doposażenia naszych 

małych, naszej młodzieży i dzieci w laptopy, wszystkie szkoły na terenie naszej gminy uczestniczyły 

w 30 finale Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, za to szczególnie serdecznie dziękuję dzieciom i 

nauczycielom, opiekunom, którzy w tak trudnych warunkach jakie były właśnie tego, w czasie 30 

finału niezmordowanie zbierały pieniążki, żeby wspomóc szczytny cel, od 21 lutego 2022 roku do 

nauczania stacjonarnego wróciły klasy V-VIII, które w okresie od 31 stycznia do 20 lutego 2022 

roku uczyły się zdalnie, w tym okresie również w młodszych klasach, a także w Przedszkolu były 

przypadki wprowadzenia nauki zdalnej ze względu na panującą epidemie i teraz taka bardzo 

świeża informacja, którą dzisiaj nam przesłano 24 lutego Wielkopolski Kurator Oświaty wyraził 

zgodę na powierzenie Pani Annie Rewers-Baranowskiej stanowiska dyrektora Szkolnego 
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Schroniska Młodzieżowego w Zaniemyślu, Pani dyrektor bardzo serdecznie gratuluję mam 

nadzieję, wiem na pewno, że schronisko nasze jest bardzo dobrych rękach, myślę, że ta struktura 

dyrektora Szkoły i dyrektora Schroniska bardzo dobrze się sprawdzi, ważniejsze wydarzenia w 

jednostkach Oświatowych, Szkoła Podstawowa im. Ryszarda Wincentego Berwińskiego w 

Zaniemyślu, w styczniu ogłoszono wyniki ogólnopolskiego konkursu Statystycznie najlepszy 

scenariusz o Narodowym spisie powszechnym ludności i mieszkań 2021 organizowany przez 

Główny Urząd Statystyczny, II miejsce w tym konkursie zdobyła nauczycielka naszej szkoły Pani 

Joanna Kajdan, Pani Kajdan bardzo serdecznie gratulujemy, bo to niebywały osiągnięcie, 

Rejonowego etapu wojewódzkiego konkursu historycznego organizowanego przez Kuratorium 

Oświaty w Poznaniu uczeń Kamil Szał dostał się do finału tego konkursu, również Kamilowi bardzo 

serdecznie gratuluję uzyskanego wyniku, wyniki Rejonowego etapu wojewódzkiego konkursu 

Wychowania Fizycznego organizowanego przez Kuratorium Oświaty w Poznaniu uczniowie Witold 

Grabowski i Michał Leciej dostali się do finału tego konkursu, chłopcom czyli Witkowi i Michałowi i 

również serdeczne gratulacje, nie lada wyczyn i gratulacje dla dumnego taty, Szkoła otrzymała w 

ramach darowizny meble biurowe, szafy, biurka dzięki czemu kilka klas zostało wyposażonych w 

nowe zestawy mebli, meble zostały przywiezione do szkoły dzięki uprzejmości jednego z rodziców, 

tacie, który chciał być anonimowy bardzo serdecznie dziękuję za przewiezienie wielu szaf, wielu 

biurek i całego sprzętu, który szkoła otrzymała z banku, 4 lutego bieżącego roku uczniowie klas I-III 

wzięli udział w kolejnym etapie projektu ABC empatii fundacji Czepczyńskich, tego dnia 

obchodzony światowy dzień walki z rakiem, 8 lutego obchodzony był Dzień bezpiecznego 

Internetu, 16 lutego bieżącego roku w rocznicę zakończenia zwycięskiego Powstania 

Wielkopolskiego wyemitowano krótki film nagrany przez uczniów szkoły w celu uczczenia tego 

wydarzenia, ten film można obejrzeć również na stronie internetowej Gminy Zaniemyśl, 

dziękujemy bardzo za taką prezentację i taką formę, wiem, że nie było łatwo w tym czasie, gdy film 

był nagrywany praktycznie w szkole była jedna klasa, reszta miała nauczanie zdalne, pozostali byli 

też na pracy zdalnej ze względu na kwarantannę, film jest prześliczny, wzruszający i bardzo 

dziękujemy młodzieży, Szkoła Podstawowa w Śnieciskach, Szkolne Koło Wolontariatu 

zorganizowało akcję z okazji Międzynarodowego Dnia Chorego, uczniowie przygotowali 40 

upominków dla chorych i samotnych ze wsi Jaszkowo, Śnieciskach, Winna, Bożydar i Płaczki, w 

szkole zorganizowano Szkolne obchody rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego, teatr cieni 

Niecodzienny jasełka, Gore gwiazda, koncert kolęd dla społeczności lokalnej, kiermasz taniej 

książki, Dzień Babci i Dziadka, Dzień bezpiecznego Internetu, Działajmy razem, Dzień dobrych 

uczuć, Przedszkole Samorządowe w Zaniemyślu, w pierwszym tygodniu ferii zimowych na 
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zaproszenie Biblioteki Gminnej dzieci uczestniczyły w dwóch lekcjach bibliotecznych, w pierwszym 

spotkaniu z okazji urodzin Kubusia Puchatka, podczas drugiego spotkania przeprowadzona była 

pogadanka pod tytułem Jak radzić sobie z nieśmiałością, 1 lutego bieżącego roku obchodzony był 

w przedszkolu Dzień bezpiecznego Internetu, głównym zadaniem w ramach realizowanej tematyki 

było zapoznanie dzieci z bezpiecznym i odpowiedzialnym korzystaniem z nowoczesnych 

technologii, 9 lutego bieżącego roku firma Domar Budownictwo-Architektura Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością, Spółka komandytowa rozpoczęła wykonanie nowych schodów żelbetowych z 

wykończeniem żywicami, to są schody tutaj te ewakuacyjne, które już były w stanie krytycznie 

katastrofalnym i które miały być, muszą być wykonane i naprawione, oprócz tego planujemy 

jeszcze naprawy kominów na przedszkolu oczywiście i to zostanie wykonane i pewnie lada dzień, 

miało to już się odbyć w zeszłym tygodniu ale myślę, że tutaj ze względów na warunki pogodowe 

jeszcze nie dojechały, ale dojedzie ta zamówiona część placu, będzie zamontowana ta część placu 

w naszym przedszkolu, placu zabaw dla dzieci, Szkoła Podstawowa w Pigłowicach, 28 grudnia 2021 

roku we Wrześni odbyły się do drużynowe mistrzostwa Polski w Karate, w których uczennica klasy 

VIII Maria Jaworska zdobyła wraz ze swoją drużyną tytuł Mistrzyń Polski w Kumite drużynowym 

juniorek młodszych, gratuluje i Marii, i dziewczynkom wyników, w szkole zorganizowano Jasełka 

Bożonarodzeniowe, Dzień bezpiecznego Internetu, Dzień kota, w dniach od 11 do 14 stycznia 

odbył się kiermasz taniej książki, 14 lutego uczniowie klasy VII a i b wzięli udział w ogólnopolskiej 

akcji BohaterOM włącz historię, to kampania mająca na celu upamiętnienie i uhonorowanie 

uczestników Powstania Wielkopolskiego oraz promocje historii Polski XX wieku, szkoła została 

zaakceptowana do programu Erasmus Plus, kolejna informacja tym razem z Zakładu Gospodarki 

Komunalnej, na początku lutego inspektor Nadzoru Budowlanego przeprowadził na terenie Hali 

sportowej przegląd budowy na zlecenie Wójt Gminy Zaniemyśl po ostatnim zalaniu części 

pomieszczeń, znowu mieliśmy przeciek dosyć, który na początku stycznia się ujawnił po opadach 

deszczu i po topnieniu śniegu, najgorsza sytuacja była w sali komputerowej, która też jest została 

wyłączona z użytkowania, dopuścił użytkowanie obiektu jednak zalecił w przypadku kolejnych 

opadów wyłączenie części budynku z użytkowania, zalecił również kompleksową naprawę dachu 

przez wykonawcę, to jeszcze może dodam jeżeli chodzi o halę sportową, w piątek odbyły się 

mediacje z wykonawcą mam nadzieję, że ta ugoda w tym tygodniu zostanie już nam przesłana po 

poprawkach i myślę, że dużymi krokami zbliżamy się do podpisania ugody z firmą, na stacji 

wodociągowej w Zaniemyślu prowadzone są dalsze prace związane z rozbudową stacji, ogłoszono 

przetarg na budowę sieci wodociągowej w Lubońcu, w ramach zadania budowa sieci kanalizacji 

sanitarnej w miejscowości Winna i Polwickie Huby, przebudowa sieci wodociągowej do Lubońca 
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oraz zakup agregatu dla stacji uzdatniania wody w Brzostku, na zlecenie mieszkańców gminy 

Zaniemyśl przeprowadzono budowę siedmiu przyłączy wodociągowych, po opadach śniegu 

przedsiębiorstwo wykonywało odśnieżanie dróg gminnych na terenie Zaniemyśla, spółka 

kilkukrotnie prowadziła usługę sypania dróg mieszanina piasku z solą na terenie gminy, ponadto 

wykonano cykliczne prace porządkowe na terenie gminy między innymi sprzątanie ścieżki pieszo-

rowerowej, opróżnianie gminnych koszy, spółka przeprowadziła też bieżąca konserwację urządzeń 

wodnych i kanalizacyjnych, teraz informacja z Ośrodka Pomocy Społecznej, Ośrodek przyjmuje 

wnioski o dodatek osłonowy, który ma zniwelować rosnące ceny energii gazu, energii gazu i 

żywności, do chwili obecnej do ośrodka wpłynęły 373 wnioski, z czego 313 do 31 stycznia, wnioski 

złożone w styczniu zgodnie z ustawą mają zostać zrealizowane, czyli wypłacone, w dwóch ratach a 

pierwsza rata ma zostać wypłacona do końca marca, druga rata do 2 grudnia, wnioski można 

składać do 1 października i będą one sukcesywnie realizowane przez Ośrodek, aby umożliwić 

otrzymanie większej podwyższonej kwoty dodatku osłonowego przez osoby korzystające z piecy na 

węgiel lub węglopochodne zmieniony został zapis w rozporządzeniu określający wzór wniosku, w 

którym zmieniono słowo - wpisane na słowo - zgłoszone do Centralnej Ewidencji Emisyjności 

Budynku, o dodatek mogą ubiegać się gospodarstwa domowe jednoosobowe z dochodem 2100 zł 

na osobę, a gospodarstwa wieloosobowe z dochodem 1500 zł na osobę, natomiast gdy dochody 

przekroczą tę kwotę wówczas wysokość dodatku jest przyznawana na zasadzie złotówka za 

złotówkę, podobnie jak do tej pory na przykład zasiłki rodzinne, do dnia dzisiejszego środek 

zweryfikował częściowo 307 wniosków niestety część wniosków już raz zweryfikowanych musi być 

zweryfikowana ponownie w zakresie danych pozyskanych z systemu Zakładu Usług Społecznych 

ponieważ okazało się, że z uwagi na awarię tego systemu pobierane z niego dane o dochodach 

były błędne, Ośrodek prosi osoby, które będą ubiegały się o dodatek, aby wpisywać do wniosków 

numery telefonów, adresy mailowe co ułatwi pracownikom kontakt w przypadku konieczności 

uzyskania wyjaśnień i numer konta bankowego, na który ma zostać przelana przyznana pomoc, 

kolejna informacja z Biblioteki Publicznej, od nowego roku odbyło się w bibliotece 6 zajęć z 

robotyki i programowania w ramach projektu Liga Szkoła, podsumowano konkursy ogłoszone na 

ferie zimowe, a nagrodzona w nich dziesięcioro dzieci, podczas ferii odbywały się także dni z grami 

planszowymi oraz poświąteczne wymiana książek, od tego czasu w bibliotece wprowadzono nową 

usługę dla użytkowników wypożyczanie gier planszowych do domu, w zbiorach biblioteki znajduje 

się obecnie 16 różnych gier planszowych a przewiduje się ich zwiększenie poprzez zakupy lub 

otrzymanie w darze od czytelników, w okresie międzysesyjnym odbyły się dwie lekcje biblioteczne 

dla dzieci z Przedszkola Samorządowego, w dniach 26 stycznia i 23 lutego odbyły się dwa spotkanie 
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Klubowiczów dyskusyjnego Klubu Książki działającego przy bibliotece, od stycznia bieżącego roku 

przy bibliotece powstał dyskusyjny klub filmowy dla osób dorosłych, skupia obecnie sześciu 

członków a miały miejsce już dwa spotkania klubowiczów w dniu 19 stycznia oraz 17 lutego, w 

zbiorach specjalnych biblioteki znajdują się także filmy a użytkownicy biblioteki mają możliwość ich 

wypożyczenia do domu, planuję się sporadyczne dokupowanie tych zbiorów w miarę możliwości 

finansowych placówki, zorganizowano dwa konkursy z okazji 10-lecia śmierci noblistki Wisławy 

Szymborskiej konkurs literacki pod tytułem Uzupełnij cytat z twórczości Wisławy Szymborskiej oraz 

z okazji Walentynek, coroczny konkurs walentynkowy z pytaniem o tematyce miłosnej, w dniu 21 

lutego ogłoszono dwa konkursy dla młodzieży z klas VI-VIII z okazji Międzynarodowego dnia języka 

ojczystego, pierwszym z nich jest konkurs plastyczno-literacki pod tytułem Zaniemyśl i okolicach w 

legendzie i podaniu, a drugim literacko-fotograficzny pod nazwą Zaniemyśl i jego literacka mapa, 

obydwa konkursy przeznaczone są dla uczniów ze Szkoły Podstawowej z Zaniemyśla, natomiast 

pierwszy z nich także dla młodzieży ze szkół gminnych ze Śniecisk i z Pigłowic, można je wykonywać 

do 7 i 15 marca bieżącego roku, a współorganizatorami konkursu są Szkoła Podstawowa w 

Zaniemyślu oraz Szkoły Podstawowe z terenu Gminy, informuję, że od roku 2022 w ostatnią 

sobotę każdego miesiąca biblioteka będzie czynna dla czytelników od godziny 10:00 do 14:00, 

podyktowane to jest wymogami Uchwały Rady Ministrów nr 69/2021 z dnia 21 maja 2021 roku, 

kiedy to podmioty uprawnione do otrzymania dofinansowania w roku 2022 w ramach zadania 

Zakup i zdalny dostęp do nowości wydawniczych, aby wziąć udział w konkursie muszą spełnić 

oprócz wymogu przynajmniej jednego terminala akademiki wymóg otwarcia dla czytelnika 1/4 

sobót przez przynajmniej 4 godziny i teraz informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w 

Zaniemyślu, 30 stycznia odbył się 30 finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, w tym roku 

Orkiestra zagrała na rzecz zapewnienia najwyższych standardów diagnostyki w leczeniu wzroku u 

dzieci, w Gminnym Ośrodku Kultury zorganizowany został sztab WOŚP, w zbiórce uczestniczyło 19 

wolontariuszy, na terenie gminy funkcjonowało również sześć puszek stacjonarnych, łączna kwota 

zebrana podczas finału to 14123,12 zł i teraz zarządzanie kryzysowe, z tych wiadomości będzie 

troszeczkę więcej, w wyniku wichury, która przeszła przez teren gminy Zaniemyśl w dniach 17-19 

lutego tego roku uszkodzeniu uległo 3 dachy na budynkach mieszkalnych - Brzostek, Dobroczyn, 

Pigłowice, 6 dachów na budynkach gospodarczych - Zwola, Dobroczyn na 2 budynkach - w 

Śnieciskach i Brzostek też na dwóch budynkach, zniszczony budynek gospodarczy w 100%, zawaliła 

się stodoła w miejscowości Dobroczyn, zarządzeniem nr 393 Wójta Gminy Zaniemyśl z dnia 22 

lutego została powołana komisja do spraw ustalenia i szacowania strat powstałych w wyniku 

wichury, w skład komisji weszli przedstawiciele Ośrodka Pomocy Społecznej, Urzędu Gminy oraz 
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Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Środzie Wielkopolskiej, komisja w dniu 22 

lutego dokonała oceny uszkodzonych budynków, jeszcze taka ważna rzecz, a później już przejdę do 

spraw związanych z uchodźcami, którzy przybywają na teren naszej gminy, 25 stycznia został moim 

zarządzaniem powołany nowy skład Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, w 

skład tej Komisji wchodzą Pani Barbara Sowinska - Przewodnicząca Komisji, która również pełni 

funkcję Pełnomocnika Wójta do spraw uzależnień, Pani Joanna Horowska - zastępca 

Przewodniczącej Komisji, Pan Przemysław Stenzel - członek Komisji, Pani Barbara Madajczak - 

Sekretarz Komisji, Magdalena Czajkowska - członek Komisji, Mariola Jeż - Nowak - członek Komisji i 

Marta Baumgart - członek Komisji, komisja pracuje bardzo, bardzo mocno bym powiedziała i 

bardzo często pracuje nad nowym Programem przeciwdziałania uzależnieniom alkoholizmowi, 

uzależnieniom, to będzie Program na 4 lata i tutaj inne prace, które do komisji należą, teraz chyba 

najważniejsza, znaczy może nie nasz najważniejsze ale sprawa, która nas od 24 lutego bardzo 

mocno emocjonuje, sprawa wojny na Ukrainie a teraz pomocy Ukraińcom, którzy przybywają do 

naszego kraju, przede wszystkim przybywają na teren gminy Zaniemyśl, myślę, że jest to bardzo 

ważna informacja, ale zanim przejdę do tych gminnych spraw powiem jak wygląda sprawa w 

województwie, bo najpierw od góry na dół, 26 lutego na Dworcu Głównym w Poznaniu 

uruchomiony został punkt informacyjny dla uchodźców z Ukrainy, w punkcie znajdują oni 

informacje dotyczące legalizacji pobytu w Polsce oraz wszystkie pozostałe niezbędne dane, punkt 

będzie czynny w godzinach od 8:00 do 22:00 ale w zależności od rozwoju sytuacji istnieje 

możliwość przedłużenia czasu jego funkcjonowania do 24-godzin na dobę, od poniedziałku czyli od 

dzisiaj została uruchomiona specjalna infolinia pod numerem 48 61 850 87 77, która będzie 

dostępna w godzinach od 8:00 do 20:00, pytanie można również kierować na adres mailowy 

cudzoziemcy@poznan.uw.gov.pl, informacji można również znaleźć także na stronie 

migrant.poznan.uw.gov.pl/uk, wkrótce ma powstać punkt recepcyjny, ma być zlokalizowany na 

Targach Poznańskich, te punkty recepcyjne na razie funkcjonują na przejściach granicznych wiem, 

że już w dużych chyba w Warszawie już również funkcjonuje, punkt recepcyjny ma znaleźć się 

również w Poznaniu na Targach Poznańskich, naprzeciwko głównego wejścia na dworzec, do 

punktu mogą udać się wszystkie osoby uciekające z Ukrainy przed konfliktem zbrojnym, które nie 

mają zapewnionego miejsca pobytu w Polsce, obywatele Ukrainy mogą otrzymać doraźną pomoc 

po wjeździe do Polski jest to posiłek, pomoc medyczna, informacje dotyczą pobytu, 

zakwaterowania, uchodźcy nie muszą martwić o formalności ani kwestii legalności pobytu, 

oferowana jest im pomoc, oferowana pomoc jest bezpłatna, i teraz jeżeli chodzi o działanie Gminy 

w tym zakresie, może najprościej będzie powiedzieć tak jeżeli do naszej gminy trafiają uchodźcy to 
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wtedy mamy powołany w gminie taki Sztab, taką grupę trzech osób w skład tego sztabu wchodzi, 

tej grupy takiej wchodzi Pani Sekretarz, Pan Adam Sikorski z zarządzania kryzysowego oraz Pani 

Magda Strugarek, numer do naszej grupy będzie udostępniony całodobowo tak, że jeżeli osoby, 

które przyjadą z Ukrainy nie mają się gdzie zatrzymać, nie mają miejsca noclegowego czy 

przekroczyły granicę bez punktu recepcyjnego, czyli jak gdyby tam gdzie jest im, gdzie są, jak gdyby 

spisani, czy gdzie jest im przydzielone miejsce docelowe to wtedy tutaj u nas w Urzędzie Gminy ta 

grupa będzie realizowała zadanie, żeby ich ulokować na terenie nie naszej gminy ale zgodnie z 

wytycznymi Wojewody osoby te zostaną jak gdyby spisane i ich dane przekazane do Urzędu 

Wojewódzkiego w Poznaniu i Wojewoda, Zespół zarządzania kryzysowego przydziela takim 

osobom miejsce na terenie Wielkopolski, w tej chwili przyjazdy takich uciekinierów były już do 

gminy Środa Wielkopolska i wiemy, że Wojewoda kieruje ich do Żerkowa tak, że my nie 

organizujemy na terenie gminy żadnych, nie zakwaterowujemy tego, robimy to systemowo przez 

tutaj Urząd Wojewódzki, dlatego też ten numer, który będzie dostępny czy, który będzie podany 

na stronie internetowej jest numerem całodobowy, jak będzie wyglądała ta sytuacja jeżeli się tacy 

uchodźcy znajdą to wtedy przyjmujemy ich do Schroniska Młodzieżowego tam będą mieli 

zapewniony pobyt do momentu uzyskania decyzji lokalizacyjnej, tam dostaną ciepły posiłek, będą 

mogli odpocząć, będą mogli wypełnić dokumenty i będą mogli spokojnie w cieple poczekać na 

wskazanie przez Wojewodę miejsca docelowego i po wskazaniu przez Wojewodę miejsca 

docelowego uchodźcy będą transportowani do już miejsca wskazanego przez Wojewodę jako 

miejsce lokalizacyjne, zgodnie z tutaj wytycznymi Wojewody te miejsca, w których są lokowani 

uchodźcy muszą spełniać odpowiednie standardy czyli oprócz samego lokalu muszą mieć 

zapewnione również posiłki, nasze Schronisko nie jest do tego dostosowane aczkolwiek również w 

przyszłości jest możliwość, że jeżeli sytuacja będzie się pogarszała i nie wystarczy już hoteli czy, czy 

domów wypoczynkowych, bo na razie w takich obiektach są uchodźcy lokowani to nasze 

Schronisko a także świetlice wiejskie i Strażnica OSP są przygotowane do tego, żeby tam 

uchodźców przyjąć tak, że Szanowni Państwo gmina pracuje jak gdyby systemowo, czyli 

przyjmujemy, zaopiekujemy się do momentu kiedy Wojewoda wyznaczy miejsce takiej rodzinie, 

żeby mogła do miejsca tego zakwaterowania zostać odtransportowana, jeżeli chodzi, tutaj mamy 

informację od Wojewody, że jeżeli uchodźcy przebywają już i teraz pod opieką ludzi prywatnych 

rodzin, organizacji pozarządowych, które ten pobyt fundują nie muszą korzystać z tego 

Wojewódzkiego Centrum Zarządzania Kryzysowego, do punktów recepcyjnych powinny się udać 

osoby niemające gdzie nocować i gdzie przebywać, i teraz to jest ta informacja jeżeli chodzi o 

pomoc uchodźcom wiem, że do naszych pracowników zgłaszają się osoby, które chciałyby przyjąć 



19 

 

uchodźców my nie, jako gmina nie pośredniczymy w przyjmowaniu przez prywatne osoby 

uchodźców, robicie to Państwo jak gdyby samodzielnie czy przez Fundację ale też wiem, że tutaj 

po rozmowach wczoraj ze Starostą ma być na terenie naszego Powiatu przez harcerzy jak gdyby 

koordynowana akcja takiego, takich miejsc pobytu dla takiego właśnie, miejsc pobytu u osób 

fizycznych czy u przedsiębiorców, którzy chcą pomóc, jeżeli będziemy już mieć sygnał czy 

informacje dokładnie gdzie można takie, taką wolę przyjęcia przez osoby prywatne złożyć na 

pewno pojawi się to również na stronie naszej internetowej tak, że Szanowni Państwo bądźcie 

cierpliwi, wszystko się dopiero organizuje tak, że my też na bieżąco to wszystko dopiero 

sprawdzamy i teraz jeżeli chodzi o pomoc humanitarną, w piątek na stronie internetowej Gminy 

Zaniemyśl było ogłoszenie o zbiórce przede wszystkim materiałów opatrunkowych, strzykawek i 

innych tutaj potrzebnych rzeczy dla walczącej Ukrainy czyli przede wszystkim dla żołnierzy i dla 

szpitali na Ukrainie, po wczorajszej konferencji z Panem Wojewodą w tej chwili wiemy, że możemy 

zbierać wszystko z tak zwanej pomocy, pomocy humanitarnej i to jest odzież, okrycia, koce zwykłe, 

termiczne, śpiwory podkładki pod materace, materace, ubrania, płaszcze przeciwdeszczowe, 

środki higieny i czystości to między innymi płyn do kąpieli, pasty do zębów, szczoteczki, grzebienie, 

bielizna, podpaski, pampersy, papier toaletowy, ręczniki papierowe, worki na śmieci, środki 

dezynfekcyjne, maseczki, żywność, woda, żywność do szybkiego przygotowania, batony, bakalie, 

konserwy, sucha żywność czyli makarony, kasze, płatki, narzędzia kuchenne jednorazowego i 

wielokrotnego użytku i inne rzeczy takie jak zapałki, baterie, powerbanki, oświetlenie, latarki, 

świece, zestawy pierwszej pomocy i to wszystko przyjmujemy w punktach, które zostały wskazane 

w gminie Zaniemyśl czyli w punkcie naszym, w biurze obsługi klienta, na dole w Urzędzie Gminy 

oraz w Szkołach Podstawowych w Zaniemyślu, w Śnieciskach, w Pigłowicach oraz w dwóch 

strażnicach czyli w strażnicy w Zaniemyślu przez OSP Zaniemyśl i w strażnicy w Kępie Wielkiej, 

można te wszystkie materiały i dobra przynosić, jak będzie wyglądała dystrybucja my tylko 

zbieramy te wszystkie przez was, które Państwo, przyniesione dary i jest to przekazywane do 

punktu takiego powiatowego, ten punkt powiatowy jest utworzony w usługach komunalnych, w 

nowej siedzibie Usług Komunalnych w Środzie Wielkopolskiej to jest za Strugą 8, nie sortujemy 

tego, będziemy w zależności od tego jak będzie zbiórka postępowała będziemy przewozić to przy 

użyciu naszych środków czyli najprawdopodobniej busa Zakładu Gospodarki Komunalnej będziemy 

to transportować te wszystkie materiały, będziemy transportować do Środy Wielkopolskiej, w 

Środzie Wielkopolskiej wolontariusze oraz harcerze będą przebierali, będą sortowali te 

zgromadzone dary na dwa strumienie, drobne rzeczy dla uchodźców, którzy są, którzy tutaj są w 

Polsce i dla nich będzie ta pomoc przekazywana i na pomoc do Ukrainy, tak, czyli w Środzie 



20 

 

Wielkopolskiej taka selekcja będzie następowała i teraz te materiały będą dalej transportowane do 

Poznania, do Poznania tam jest taki już główny w Wielkopolsce hub, ten hub znajduje się przy, to 

jest Wojewódzki HAP przy Muzeum Broni Pancernej w Poznaniu i stamtąd już ta pomoc 

humanitarna pojedzie do Lublina, i tam w zależności no już z pomocą humanitarną dalej na 

Ukrainę, i teraz drobne rzeczy bardzo prosimy przynosić do nas, do tych punktów, które są na 

terenie gminy wskazane, ale jeżeli przedsiębiorcy, albo nie wiem prywatne osoby chcą kupić jakąś 

większą, większą ilość materiałów czy to będzie spaletowane, czy jakaś woda czy jakieś jedzenie to 

można bezpośrednio zawozić to do tego punktu w Środzie Wielkopolskiej na ulicy za Strugą 8, tak, 

tak, że to tutaj można bez problemu, bez problemu przewieść, cały czas coś się zmienia, cały czas 

jest coś nowego, najważniejsze, że tutaj jeżeli chodzi o pomoc doraźną udzielamy ją na terenie 

naszej gminy praktycznie całodobowo, zawsze można zadzwonić wtedy ta trójka pracowników 

otworzy schronisko, zabezpieczy rodzinę, przeważnie są to kobiety z dziećmi tak jak tutaj mamy 

przykład Środy Wielkopolskiej, tam będą mogli sobie odpocząć, formalności i będziemy czekać, 

prześlemy formalności do Poznania i czekamy na miejsce ulokowania uchodźców przez Wojewodę 

Wielkopolskiego, z tego co wiem na terenie naszej gminy to takim miejscem gdzie mogą nam 

pojawić się uchodźcy to będzie Bojanowe Gniazdo, ale to w tej pierwszej kolejności, później 

zobaczymy jak sytuacja będzie się rozwijała, czy dalsze jakieś lokale nie będą potrzebne wtedy jak 

najbardziej służymy, służymy tutaj już o mniejszym standardzie ale gminnymi lokalami, to chyba 

wszystko, nie wiem czy jeszcze Państwo macie pytania jeżeli chodzi o pomoc dla Ukraińców i inne 

pytania związane z moją informacją 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo Pani Wójt, chciałem powitać 

Radnego Michała Marciniaka i naszego Radnego Powiatowego Pana Ryszarda Grześkowiaka, 

bardzo serdecznie witam, teraz mamy pytanie, proszę Panią Radną Katarzynę Gomułkiewicz o 

zajęcie głosu 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję, tak trudno teraz po tych informacjach 

dotyczących wojny i uchodźców wrócić do naszych małych spraw ale jednak mam właśnie pytanie 

do dwóch informacji dotyczących bezpośrednio naszej gminy, jedno to, podała Pani Wójt, że 

została podpisana umowa na wdrożenie e-urzędu i EZD a dopiero kilka punktów dalej była 

informacja o umowie, czy może, o przystąpieniu do projektu Cyfrowa Gmina, czy to się łączą te 

dwa zadania 

Wójt Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, tak łączą się 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, to EZD ma być właśnie dofinansowane z Cyfrowej Gminy, okej, 

bardzo dziękuję i drugie pytanie o pielęgnację drzew na Placu Berwińskiego już nawet nie chodzi 
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mi o wycinkę, bo na pytanie o wycince na pewno byłaby odpowiedź, że to ze względów 

bezpieczeństwa bardziej mnie zainteresowało, czy tam zaintrygowało to, że zostały wykarczowane 

pniaki po tych drzewach, być może ma to związek z pomysłem na zagospodarowanie Placu, na sesji 

bodajże listopadowej była mowa o tym, że zaraz po Nowym Roku będzie zlecone opracowanie tej 

koncepcji i chciałam zapytać czy już jest 

Wójt Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, tak już zaraz odpowiadam, jeżeli chodzi o pniaki, które 

zostały po tych, po tej wycince z Placu Berwińskiego to one zostały usunięte w ramach usunięcia 

całego drzewa, czyli żeby nie pozostały takie brzydkie pniaki, które zagrażają bezpieczeństwu, są 

mało estetyczne, Zakład Komunalny usuwał całe drzewa łącznie z pniakami, jeżeli chodzi o 

zagospodarowanie Placu Berwińskiego jest już przygotowana, jest już przygotowany cały ten 

proces planistyczny, mamy już wytyczne jak ma wyglądać Plac i myślę, że w niedługim czasie, 

patrzę szukam Pana kierownika, myślę, że w niedługim czasie pewnie to jest tydzień, będzie ten 

konkurs przede wszystkim na wyłonienie projektanta i na zrobienie Placu Berwińskiego, na 

zaprojektowanie Placu Berwińskiego, zostanie ogłoszony, dziękuję 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są jeszcze pytania do przedstawionej 

informacji, nie widzę w takim razie przystąpimy do kolejnego punktu, to jest punkt szósty 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, proszę Pan Michał Maliński 

Radny Michał Maliński, Pani Wójt, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Goście, mam 

dwie interpelacje, obydwie dotyczą jednego tematu ulicy Dworcowej, pierwsza, Zaniemyśl, 28 

lutego 2022 roku, Michał Maliński Radny Gminy Zaniemyśl, do Wójta Gminy Zaniemyśl za 

pośrednictwem Przewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl, interpelacja w sprawie 

wyegzekwowania od właściciela nieruchomości, na której prowadzone były i są prace budowlane, 

działka o numerze geodezyjnym 76/1 naprawy uszkodzonej nawierzchni chodnika na ulicy 

Dworcowej w Zaniemyślu, ulica Dworcowa jest jedną z nowszych dróg gminy w Zaniemyślu, której 

nawierzchnia drogi jak i chodnika wykonana jest z kostki betonowej, w związku z robotami 

budowlanymi na działce o numerze 76/1 doszło do uszkodzenia nawierzchni chodnika głównie na 

wjeździe na posesję i w środkowej części na tle powyższej działki, na dowód zaistniałych uszkodzeń 

załączam załączniki ze zdjęciami, podpisano Michał Maliński, druga interpelacja, Zaniemyśl 28 luty 

2022 roku, Michał Maliński, radny gminy Zaniemyśl do Wójta Gminy Zaniemyśl za pośrednictwem 

Rady Gminy Zaniemyśl, interpelacja w sprawie zlecenia naprawy uszkodzonych obrzeży drogowych 

krawężników przy wjeździe na działki o numerze geodezyjnym 84/11 i 83/3 na ulicy Dworcowej w 

Zaniemyślu, ulica Dworcowa nie posiada obniżonych krawężników wjazdów na powyższe działki z 
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czego wniosek, że wykonanie tych obrzeży drogi nie było planowane pod wjazdy dla pojazdów 

mechanicznych, którymi to pojazdami często dokonuje się przejazdu na wymienione działki w celu 

parkowania pojazdów ciężarowych, w związku z powyższym zwracam się do Wójta Gminy 

Zaniemyśl o zlecenie naprawy uszkodzonych obrzeży i dokonania obniżeń ich w celu zapobiegania 

ponownym ich uszkodzeniom za sprawą wjazd działki jeśli akceptowane jest parkowanie pojazdów 

ciężarowych na działkach o numerach geodezyjnych 84/11 i 83/3 są to działki pomiędzy ulicą 

Dworcową a torami kolejowymi, na dowód zaistniałych uszkodzeń załączam załączniki ze zdjęciami 

podpisano Michał Maliński 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy jeszcze ktoś z Państwa 

Radnych ma interpelację, nie widzę, dziękuję, w takim razie przyjedziemy do punktu 7, odpowiedzi 

na interpelacje i zapytania Radnych 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, na poprzedniej sesji była jedna interpelacja 

radnego Michała Marciniaka, w sprawie podwyższenia wynagrodzenia pracowników Urzędu 

Gminy Zaniemyśl i Ośrodka Pomocy Społecznej, czy Pan Radny zapoznał się z odpowiedzią, dobrze, 

dziękuję, przypominam Państwu, że odpowiedzi na interpelacje są zawarte w Biuletynie Informacji 

Publicznej, w zakładce interpelacje, drodzy Państwo przejdziemy do punktu 8, w sprawie 

wyrażenia solidarności z narodem ukraińskim,  

8. Oświadczenie Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 28 lutego 2022 r. w sprawie wyrażenia solidarności z 

narodem ukraińskim.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, poproszę teraz Państwo o powstanie, 

Przewodniczący odczytał Oświadczenie 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, proszę Panią Wójt o zabranie głosu 

Wójt Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, bardzo dziękuję 

za podjęcie tego oświadczenia i wyrażenia solidarności z narodem ukraińskim, jest to tak samo 

ważne jak pomoc, którą niesiemy tą taką materialną, niczym nie usprawiedliwiona agresja i wielka 

tragedia narodu ukraińskiego wszystkich nas dotknęła i poruszyła i dziękuję tutaj w imieniu swoim 

ale też mieszkańców Gminy za podjęcie takiego apelu, dziękuję bardzo 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, drodzy Państwo teraz przejdziemy do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

Oświadczenia Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 28 lutego 2022 r. w sprawie wyrażenia solidarności z 

narodem ukraińskim 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że oświadczenie zostało podjęte, dziękuję bardzo Państwu, przejdziemy teraz do 

kolejnego punktu to jest punkt 9, podjęcie uchwał 

9. Podjęcie uchwał: 

1) projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Zaniemyśl uczestniczących w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach przedstawił Adam Sikorski, ds. 

obronnych, obrony cywilnej, zarządzania kryzysowego i ppoż 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, proszę Panią Wójt 

Wójt Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, pozwoliłam sobie zdobyć od naszych strażaków 

ochotników prezentację, którą przedstawiali nam na podsumowaniu kadencji Zarządu gminnego 

2016-2020, praktycznie przedłużony o 2021 rok i może takie najważniejsze rzeczy, które są jeżeli 

chodzi o strażaków naszych, oczywiście obejmują w swoim działaniem cały teren Gminy Zaniemyśl, 

główne zagrożenie to oczywiście droga wojewódzka, nasze jeziora, rzeka Warta i obszary leśne, na 

terenie Gminy Zaniemyśl funkcjonują trzy jednostki OSP Zaniemyśl, Kępa i Czarnotki i tak 

naprawdę formalnie jeszcze mamy OSP Śnieciska, które formalnie tak, fizycznie już nie 

funkcjonuje, jeżeli chodzi o prawnie to faktycznie jeszcze Śnieciska są, ile w latach 2016-2020 było 

wyjazdów, w OSP Zaniemyśl 518, Kępa 52, OSP Czarnotki 3 wyjazdy myślę, że do tego należy 

jeszcze dołożyć rok 2021, gdzie już jak patrzę na zestawienie wyjazdów to jest praktycznie 

dodatkowo następne 100 ponad wyjazdów jeżeli chodzi o przynajmniej Zaniemyśl, w sumie 573 

wyjazdy, jeżeli chodzi o wyjazdy do pożarów to OSP Zaniemyśl 110, Kępa 7, Czarnotki nie 

wyjeżdżały, jeżeli chodzi o inne zagrożenia to są między innymi wypadki, agresywne owady, 384 

wyjazdy z Zaniemyśla, Kępy 45 OSP Czarnotki 3, czyli razem 432 wyjazdy, mamy trzy remizy, remiza 

w Zaniemyślu, remiza w Kępie wyremontowana między innymi na cześć , na przyjazd nowego 

samochodu i OSP Czarnotki, które to ma być remontowany razem z świetlicą wiejską jeszcze w tym 
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roku, jeżeli chodzi o samochody pożarnicze w gminie Zaniemyśl to samochód Scania Zaniemyśla, 

Man z 2002 roku, Volkswagen Transporter, OSP Kępa ma najnowszy samochód 2020 rok Renault i 

Mercedes, Mercedes w tej chwili czeka w Zakładzie Komunalnym ma być przekazany OSP 

Czarnotki ponieważ OSP Czarnotki ma Żuka z 1970 roku, średnia wieku samochodów pożarniczych 

w Gminie Zaniemyśl to 25 lat, liczba członków OSP w Gminie Zaniemyśl, OSP Zaniemyśl to 53 

członków, Kępa 20, OSP Czarnotki 26 osób myślę, że jest tutaj z nami też Pan Sołtys, jest członkiem 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Czarnotkach, OSP Czarnotki w tej chwili można powiedzieć 

przeżywa swój renesans, w grudniu ubiegłego roku było nowe spotkanie założycielskie, został 

powołany nowy Zarząd, w ostatnim dniu, w piątek było kolejne spotkanie gdzie były przyjmowane 

następne osoby myślę, że Panie Sołtysie ile w tej chwili liczy OSP Czarnotki? do 30 druhów, tak, że 

no jeszcze mogę powiedzieć, że na ostatnim zebraniu w poczet członków OSP Czarnotki został 

przyjęty Starosta Średzki Ernest Iwańczuk, który wyraził dużą chęć do tego, żeby również przejść 

szkolenie bojowe i brać udział w akcjach ratowniczych w ramach OSP Czarnotki, tak, że Panu 

Staroście gratuluję i bardzo się cieszę, że na naszym terenie mamy go w swoich szeregach, liczba 

strażaków ratowników czyli strażaków, którzy mają ważny kurs bojowy w Zaniemyślu to jest 21 

strażaków, którzy bezpośrednio biorą udział w tych akcjach ratowniczych, w Zaniemyślu to jest 21 

strażaków, OSP Kępa ma 12 strażaków i OSP Czarnotki ma 2 strażaków ale tak jak powiedziałam w 

renesans OSP Czarnotki w ubiegłą sobotę strażacy przeszli badania lekarskie i myślę, że jeżeli 

będzie organizowany kurs podstawy w Powiatowej Komendzie ta dziesiątka na pewno tam się 

zgłosi, jeszcze mamy kilku strażaków z Zaniemyśla do szkolenia podstawowego, nowych, więc 

myślę, że tych naszych ratowników będzie co najmniej o 12, 14 osób więcej, liczba ratowników 

kwalifikowanej pierwszej pomocy w OSP w Gminie Zaniemyśl, Zaniemyśl ma 10, Kępa jednego, 

OSP Czarnotki to też już są nieaktualne dane, dlatego, że OSP Kępa chyba sześcioro, tak sześcioro 

strażaków zostało, miało tą pomoc, przeszło szkolenie i również trzech strażaków z OSP Czarnotki, 

również też ma taki kurs skończony, to są dowódcy, liczba z tych dowódców mamy 13, teraz jest 

taka część gdzie są różne wydarzenia, w których biorą udział nasi strażacy, to są i zdarzenia takie 

uroczystości typu Dzień Strażaka czy powstanie klubu HDK PCK OSP Zaniemyśl, który bardzo 

mocno udziela się jeżeli chodzi o zbiórkę krwi to też strażacy nam bardzo pomagają, mamy tutaj 

różne sprzęty, które zostały przekazane, budowę strażnicy, różne imprezy, w których strażacy 

uczestniczą, tak sobie to wszystko, dużo zdjęć, warto przejrzeć tą prezentację tak na spokojnie, 

żeby zobaczyć, że, czym zajmują się nasi strażacy oprócz tych stricte ratowniczych rzeczy, to są 

sprzęty, które zostały przekazane strażakom zarówno tutaj z gminnych pieniędzy jak i od 

sponsorów z funduszu Sprawiedliwości, z Urzędu Gminy Zaniemyśl, z Krajowego systemu 
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ratowniczo-gaśniczego tak, że tylko jeszcze chciałbym dodać, że jedyna jednostka, która jest z tym 

Krajowym systemie ratowniczo-gaśniczym to jednostka z Zaniemyśla aspiruje do tego Krajowego 

systemu ratowniczo-gaśniczego, jednostka w Kępie i taki formalny termin, do którego ma to, do 

kiedy ma właśnie wszystkie te warunki Krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego mają być 

spełnione to dla Kępy Wielkiej to jest rok 2024, tutaj możecie Państwo zobaczyć jak wygląda 

sprzęt, z czego został zakupiony i ten sprzęt na co dzień używany jest we wszystkich akcjach 

ratunkowych, które są prowadzone na terenie naszej Gminy oraz naszego Powiatu, sporadycznie 

jednostki udają się poza teren naszego Powiatu, następny slajd to kwoty przekazane z budżetu 

Gminy Zaniemyśl na ochronę przeciwpożarową w latach 2016-2020, te najważniejsze rzeczy, które 

były robione to posadzka OSP Zaniemyśl, zakup i montaż to są chyba te wszystkie systemy 

operacyjne, narzędzia hydrauliczne dla OSP Zaniemyśl, w 2018 roku to była łódź razem z 

pomostem cumowniczym, 2019 i 2020 rok przede wszystkim to zakup samochodu średniego dla 

OSP Kępa Wielka, kolejny slajd to kwoty przekazane z budżetu w tym okresie sprawozdawczym to 

był 1 162 439,27 zł, ćwiczenia OSP z Gminy Zaniemyśl, w jaki sposób się doskonalą o nasi strażacy, 

to są ćwiczenia zarówno w posługiwaniu się piłą, tak ważne w tym, podczas tegorocznych wichur, 

ćwiczenia ratowniczo-techniczne, pierwszej pomocy, to są z zakresu pożarów, manewrów 

wodnych, wiele, wiele innych jeszcze tutaj, wiele innych różnych ćwiczeń i kursów strażacy po 

prostu w tym czasie wykonywali, zawody strażackie w latach 2016-2020 tak jak tutaj jest napisane 

jeden był w Krzykosach, później mieliśmy Powiatowe zawody sportowo-pożarnicze w Zaniemyślu, 

w 2017, w 2018 roku mieliśmy eliminacje międzygminne w Środzie Wielkopolskiej i teraz to w 

międzygminne zawody były w Środzie Wielkopolskiej w 2019 roku i teraz na Gminę Zaniemyśl jest 

kolej zorganizowania takich międzygminnych zawodów pożarniczych, sportowo-pożarniczych dla 

gminy Środa Wielkopolska, Dominowo i Zaniemyśl, mają one się odbyć 11 czerwca, u nas na boisku 

szkolnym w Zaniemyślu, tak, że ze względu na oczywiście, one zostały ze względu na panującą 

epidemie, w tym roku to będzie na pewno, mam nadzieję, 11 czerwca, nigdy nie mów nigdy ale 

miejmy taką nadzieję, że to jest 11 czerwca 2022 roku, ważniejsze akcje ratowniczo-gaśnicze OSP 

w latach 2016-2020 roku, w 2017 roku pożar domu w Lubońcu, później różnego rodzaju wypadki, 

przede wszystkim nawałnica z sierpnia 2017 roku, to był Orkan, pamiętny Orkan Ksawery, tutaj 

możecie Państwo wszystkie te najważniejsze akcje obejrzeć, ja już ich nie będę omawiać, bo 

zdjęcia chyba są bardziej wymowne niż opowieści ale chciałabym przejść do takiej, do takiej tabeli, 

która jest na końcu, liczba wyjazdów w OSP, członków OSP Zaniemyśl w latach 2006-2020 jeżeli 

popatrzcie Państwo na osobę, która, przynajmniej tą pierwszą dziesiątkę, ale to pierwsza trójka, 

który w latach 2016-2020 uczestniczyło w 267 akcjach ratowniczych do tego możemy dołożyć 2021 
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rok, gdzie było tych akcji prawie 70 to mamy ponad 300 akcji ratowniczo-gaśniczych jednego tylko 

druha a tych druhów, którzy mają ponad 200 i z 2021 rokiem wyjazdów ponad 300 jest co najmniej 

pięciu czy sześciu, to są, mamy teraz tutaj z Panem Adamem Sikorskim po tych ostatnich 

wichurach, mamy taki przekrój ich pracy, to była praca po kilkanaście godzin na dzień, zmęczeni 

ale cały czas na posterunku, byli pierwsi pomagali i myślę, że tutaj wracam do tej dzisiejszej 

uchwały myślę, że należy docenić pracę naszych strażaków, bo oni są pierwsi, oni są pierwsi 

dlatego, że są tutaj na miejscu, może też nie miałam większego pojęcia o tym jak wygląda, że 

mamy przecież Państwową Straż Pożarną to po co nam ochotnicy, tak naprawdę o godzinie 16:00 

w Środzie, w jednostce zostaje 7 osób, 7 osób na cały Powiat, to jest praktycznie dyspozytor i 

jeden samochód więc tak ważne jest działanie Ochotniczej Straży Pożarnej, bo oni są pierwsi, oni 

są pierwsi, praktycznie przeszkolenie i wyposażenie mają takie samo jak Państwowa Straż Pożarna, 

nie musimy się bać o swoje życie jeżeli przyjeżdżają ochotnicy, oni są tak samo dobrze 

wykształceni, wyszkoleni jak PSP czyli Państwowa Straż Pożarna, tak, że bardzo proszę Państwa o 

pozytywny wynik tej uchwały, dziękuję 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję Pani Wójt, czy są jeszcze pytania, nie 

widzę, zapytam, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem 

uchwały, nie widzę, to w takim razie przystąpimy do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży 

Pożarnych Gminy Zaniemyśl uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 

szkoleniach i ćwiczeniach 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

uchwała została podjęta, dziękuję  

Uchwała nr XLI/277/2022 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu  

ogłaszam 10 minut przerwy dla Państwa, również bardzo dziękuję 
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wznowiono obrady 

2) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Zaniemyśl przedstawił Przemysław Łukaszyk, 

kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytanie do przedstawionego projektu, nie 

widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie 

widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania, ale widzę, że nie mamy kompletu Radnych, 

pytanie czy może nie głosować Radny, chwileczkę, bo jeden Radny wyszedł, nie znaleziono 

Radnego, w takim razie przystępujemy do głosowania bez Pana Michała Marciniaka 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję 

Uchwała nr XLI/278/2022 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

3) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Łęknie, w rejonie ulicy Magazynowej, 

obręb geodezyjny Łękno, gmina Zaniemyśl przedstawił Przemysław Łukaszyk, kierownik Referatu 

Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy tą pytanie do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się 

przedstawionym projektem uchwały, też nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

Głosowano w sprawie: 
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przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w Łęknie, w rejonie ulicy Magazynowej, obręb geodezyjny Łękno, gmina Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XLI/279/2022 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

4) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych przy drodze wojewódzkiej nr 432, 

w miejscowościach Brzostek, Śnieciska i Płaczki, gmina Zaniemyśl przedstawił Przemysław 

Łukaszyk, kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z 

przedstawionym projektem, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

położonych przy drodze wojewódzkiej nr 432, w miejscowościach Brzostek, Śnieciska i Płaczki, 

gmina Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 
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stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XLI/280/2022 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

5) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego przedstawił 

Przemysław Łukaszyk, kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z 

przedstawionym projektem, też nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania, jeszcze jeden 

Radny nie zagłosował, proszę do mikrofonu powiedzieć czy jest Pan za, dziękuję bardzo 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XLI/281/2022 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

6) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę i zawarcie przez Wójta 

Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości rolnej, stanowiącej własność Gminy 

Zaniemyśl przedstawił Marcin Kropiński, kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i 

Rolnictwa 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję, czy są pytania do przedstawionego 

projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych, nie zapoznał się przedstawionym projektem 

uchwały, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę i zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości rolnej, stanowiącej własność Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję 

Uchwała nr XLI/282/2022 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 

7) projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Sejmiku Województwa Wielkopolskiego                               

z wnioskiem o utworzenie na terenie gminy Zaniemyśl obszaru chronionego krajobrazu pod nazwą 

„Zaniemyski Obszar Chronionego Krajobrazu” przedstawił Marcin Kropiński, kierownik Referatu 

Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pyta przedstawionego 

projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał przedstawionym projektem uchwały, 

nie widzę w takim razie przystąpimy do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

wystąpienia do Sejmiku Województwa Wielkopolskiego z wnioskiem o utworzenie na terenie 

gminy Zaniemyśl obszaru chronionego krajobrazu pod nazwą „Zaniemyski Obszar Chronionego 

Krajobrazu” 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję bardzo 

Uchwała nr XLI/283/2022 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

8) projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

sołtysom Gminy Zaniemyśl przedstawił Jerzy Grześkowiak, Przewodniczący Rady Gminy Zaniemyśl 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytania do przedstawionego projektu 

uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem, też 

nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych sołtysom Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję bardzo 

Uchwała nr XLI/284/2022 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 

9) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022 przedstawiła 

Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, dziękuję, czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z 

przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022 

 Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Łyszczarz 
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NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XLI/285/2022 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

10) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

przedstawiła Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się 

przedstawionym projektem, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję bardzo 

Uchwała nr XLI/286/2022 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 

11) projekt uchwały w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację 

zadania publicznego w ramach inicjatyw lokalnych przedstawił Jerzy Grześkowiak, Przewodniczący 

Rady Gminy Zaniemyśl 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytania do przedstawionego projektu, nie 

widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się przedstawionym projektem, też nie widzę, w 

takim razie przystąpimy do głosowania projektu 

Głosowano w sprawie: 

trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach 

inicjatyw lokalnych 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, na tym wyczerpali byśmy uchwały  

Uchwała nr XLI/287/2022 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu  

10. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos, 

poproszę Panią Radną Alinę Frąckowiak o zabranie głosu 

Radna Alina Frąckowiak, dziękuję bardzo, Pani Wójt, ja mam pytanie, niektórzy mieszkańcy Gminy 

Zaniemyśl w swoich skrzynkach pocztowych otrzymali takie broszurki związane - światłowód w 

twoim domu i takie pytania do mnie też między innymi kierowane czy to jest wiarygodna firma, 

jaki zakres działania na terenie gminy, jakie plany mają, może Pani Wójt tutaj nas poinformuje w 

tej sprawie 

Wójt Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, myślę, że to jest broszurka firmy Lepszy Net, która w 

ubiegłym roku Państwo zwracaliście się, że firma, jest jakaś firma, która zajęła się skrzynkami tymi 

ze światłowodem i czy oni będą, czy będzie światłowód w miejscowościach Zwola, Majdany, 

Pigłowice, Mądre, Kępa, chyba Brzostek, Lubonieczek, Czarnotki, to jest właśnie ta firma, która 

latem ubiegłego roku sprawdzała drożność tej linii światłowodowej, jest to firma prywatna spółka, 

która została utworzona i dedykowana jak gdyby do tego tematu Gminy Zaniemyśl, Pan ma 

doświadczenie już jak gdyby w prowadzaniu Internetu na innym terenie, to jest firma LUBONET, 

która chyba w Książu Wielkopolskim, nie Książ, Kostrzyn, to w Kostrzynie wprowadzała Internet 

tak, że na dzień dzisiejszy to jest jedyna opcja jak gdyby posiadania Internetu, światłowodu na tych 

terenach właśnie od Zwoli do Pigłowic, jest to prywatna firma, czy ona jest wiarygodna, jest to 

firma Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością utworzona i dedykowana do tego, wydaje się, Pan 

ma doświadczenie, więc zasiedlił jak gdyby tą sieć i ją teraz będzie eksploatował, myślę, że jak się 

nie podpisze umowy to się nie przekona o tym czy to jest wiarygodne, czy nie, czy będzie Internet, 

to jest firma, która po prostu akurat tą częścią Gminy jeżeli chodzi o Internet się zajmuje, ta firma 

będzie tylko podłączać tam gdzie ten główny, tak dokładnie tak, na razie z tego co mówił Pan tylko 

i wyłącznie jak gdyby przy tych głównych magistralach, te najbliższe budynki, nie będzie budował 

nowej sieci, dziękuję bardzo 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zabrać 

głos, proszę bardzo, proszę do mikrofonu podejść tak i włączyć go 

Sołtys Sołectwa Czarnotki Grzegorz Grala, dzień dobry Grala Grzegorz, Czarnotki, w kwestii tego 

Internetu, dzisiaj miałem okazję rozmawiać z Panami inżynierami, którzy są u nas na wsi, 

podłączają, w sobotę jeszcze nie mogli znaleźć sygnału do Internetu ale już dziś uzyskałem 

informacje od nich, że już w Czarnotkach na magistrali centralnej jest sygnał światłowodowy i od 

dnia jutrzejszego będą dzwonić z firm do osób, które się zadeklarowały podłączeniem Internetu no 

i w tym tygodniu w Czarnotkach bynajmniej zaczną podłączać pierwsze instalacje więc myślę, że 

firma jest porządna i zrobi porządek z tą infrastrukturą, którą mamy 

Radna Alina Frąckowiak, należy się cieszyć, dziękuję za bardzo 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, proszę Panią o zabranie głosu 

Mieszkanka Gminy, dzień dobry Panie Przewodniczący, Szanowni Radni w związku z tym, że na 

ostatniej sesji, która miała miejsce 27 grudnia Pani Wójt dopuściła się ujawnienia moich danych 

osobowych i próbą w korespondencji wyjaśnienia zaistniałej sytuacji chciałabym na Pana ręce 

złożyć skargę na działanie Wójta i prosić o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji, tylko teraz pytanie czy 

bezpośrednio do Pana, czy, bo ja chciałabym mieć potwierdzenie otrzymania, złożenia przeze mnie 

pisma tak, że nie wiem, czy Pan Przewodniczący mi pokwituje, że złożyłam taką skargę czy to już 

Pani Basia, tutaj nie wiem 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, nie mamy chyba pieczątki, żeby to potwierdzić od 

razu, dobrze to potwierdzimy na miejscu to, ale na moje ręce proszę złożyć, a ja dalej przekażę do 

Komisji, czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos, proszę bardzo 

Przedsiębiorca, dzień dobry nazywam się Michalski Dariusz jestem 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, przepraszam może Pan troszeczkę podniesie, bo 

będzie lepiej słychać też, bo to się wszystko nagrywa 

Przedsiębiorca, jestem przedstawicielem jednej z firm umiejscowionych przy ulicy Przemysłowej w 

Łęknie, miałem tutaj przyjemność u Państwa kiedyś gościć, półtora roku temu w sprawie naprawy 

drogi, która przy, której nasze firmy mają siedziby, od tamtego czasu, przyznam szczerze, wtedy 

bardzo szybko gdzieś tutaj było zareagowanie w ciągu tam miesiąca czy dwóch ta droga była 

poprawiona ale to było takie zalepianie dziur, że tak powiem, w międzyczasie były dwie zimy, trzy 

nowe firmy się tutaj umiejscowiły przy tej drodze no i teraz to jest tragedia, są przewoźnicy, którzy 

już odmawiają nam wjazdu do naszej firmy twierdzą, że po prostu oni tam nie dadzą rady, utopią 

się, zakopią, ostatnio mieliśmy tutaj taką sytuację z jednym z przewoźników, który przewoził nam 

kontener i kategorycznie odmówił, mówił, że po prostu, a przez to my nie mamy możliwości 
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funkcjonowania, jesteśmy firmą dystrybucyjno-handlową i jakby tutaj ta arteria komunikacyjna 

jest dla nas bardzo ważna, druga rzecz tutaj jeszcze właśnie słyszałem o Internecie, jakby nie 

miałem zamiaru tego poruszać natomiast również nie ma żadnej linii, już nie mówię o 

światłowodowej, żadnej, po prostu my korzystamy z Internetu bezprzewodowego, z jednego z 

operatorów gdzie jest bardzo słaby dlatego też tam nie pozwala na rozwinięcie sprzedaży 

internetowej, gdyż to jest zbyt słaba sieć uniemożliwiająca, czy tam ulica Przemysłowa wiem, że, to 

jest firma prywatna natomiast no można, albo ja dostanę kontakt i się dowiem chyba, że Państwo 

wiecie, że oni może coś planują tutaj też w kwestii inwestycji w samym Łęknie, to byłoby tutaj 

wszystko w tej kwestii, no ta droga dla nas jest tutaj bardzo ważna, no i ja myślę, że tutaj jakby 

znowu przywiezienie dwóch przyczep kamieni, rozsypanie na długo to nie poprawi, bo to może 

tam na kilka miesięcy, natomiast problem się pojawi znowu, tam już są cztery firmy teraz tam 

gdzie się asfalt kończy jedna z firm się rozbudowała również jest część tej firmy poza tą drogą 

asfaltową, jest firma betoniarnia duża, jeżdżą ciężkie samochody one tą drogę na pewno nie, nie 

naprawiają a my jesteśmy na samym końcu i więc cierpimy za wszystkich 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, a jaka to jest długość odcinka 

Przedsiębiorca, to będzie gdzieś tutaj do zakrętu będzie 100 metrów, 200 metrów, więcej to chyba 

nie będzie, no nie mierzyłem tego, dziękuję bardzo 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy Pani Wójt by chciała coś w 

tym temacie dodać 

Wójt Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, nie wiem, Szanowni Państwo po tej zimie jest wiele, 

bardzo wiele dróg zarówno tych dojazdowych do firm jak i w miejscowościach mniejszych gdzie po 

prostu nie ma możliwości przejazdu, to już od Państwa będzie zależało, bo Państwo ustalacie 

harmonogram utwardzenia dróg jak, w której kolejność droga Przemysłowa czy ulica Przemysłowa 

będzie utwardzana 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dobrze dziękuję, dziękuję bardzo, czy ktoś jeszcze 

Z Państwa chciałby zabrać głos, nie widzę, w takim razie przejdziemy do ostatniego punktu sesji 

11. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

zamykam 41 sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję Państwu za udział w sesji do widzenia  

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Jerzy Grześkowiak 

Przygotował(a): Barbara Madajczak 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


